
Protokół Nr 13 

Z posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym które odbyło się w dniu 
17 marca 2016r. 

Posiedzenie trwało o godz. 13.°° do godz. 

Na posiedzeniu komisji obecni byli: 

1. Rosa Sławomir - przewodniczący komisji 

2. Kaczmarczyk Marcin - członek komisji 

3. Wójcik Grzegorz - członek komisji 

4. Marcinkiewicz Andrzej - członek komisji 

5. Klusek Ryszard - członek komisji 

6. Rasiński Tomasz - członek komisji 

W posiedzeniu uczestniczyli: Pan Radosław Korzeniewski - Wójt Gminy, Pan Michał 
Strzelecki - Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego i 
Pani Krystyna Augustyniak - prac. UG. W posiedzeniu komisji uczestniczył mieszkaniec wsi 
Dąbrówka. 

Posiedzenie komisji otworzył Pan Rosa Sławomir - przewodniczący komisji powitał 
zebranych i przedstawił następujący porządek obrad: 

1. Rozpatrzenie podań. 
2. Informacja na temat realizacji planu zagospodarowania przestrzermego 
3. Sprawy bieżące. 

Przebieg posiedzenia 

Ad. 1 Podania dotyczyły wykupu gruntów zajętych na pod drogi i zostały rozpatrzone przez 
Komisję w następujący sposób: 
podanie p. Winka zam. Józefów w sprawie wykupu działek przeznaczonych pod drogi. 
Komisja jednogłośnie przychyliła się do wykupu działek które stanowią grunty przeznaczone 
na poszerzenie dróg gminnych za cenę 10 zł za m^ 
- podanie Pana Marka Wysockiego w sprawie wykupu działki o powierzchni 1000 m^ i Pani 
Baranowska Grażyna o wykup działki 1300 m^ na poszerzenie drogi wewnętrznej za cenę 15 
zł za m^. 
Komisja jednogłośnie zaproponowała stawkę 10 zł za m^. Za jaką cenę ostatecznie zostanie 
zakupiona działka Komisja pozostawiła do decyzji Wójta. 

Ad. 2 Pan Michał Strzelecki - Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Planowania 
Przestrzennego odnosząc się do planu zagospodarowania przestrzennego który jest robiony 
dla Dąbrówki, Karpina i części Małopola poinformował odbyło się spotkanie z projektantem. 



Na spotkaniu ustalono, że do końca kwietnia br. ma zostać zrobiona analiza z której będzie 
wynikało, co należy jeszcze w planie zmienić. Bo są obawy czy plan i studium są nadal 
aktualne. Analiza jest robiona pod kątem zgodności obecnych planów i studium z 
obowiązującymi przepisami. Analiza jest robiona dla całości planu i studiom. Prace 
planistyczne dotyczące cmentarza dla Kuligowa są na ukończeniu. Wszystkie odległości 
które powinny być zachowane są zachowane. Nie ma konfliktu interesu. 
Co zaś się tyczy wysypiska śmieci w Chajętach sprawa w toku. Postępowanie prowadzi 
Prokuratura w Wołominie. 

Ad. 3 W sprawach bieżących poruszano miedzy innymi sprawę dotyczącą budowy 
domowych oczyszczalni. Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami inwestycja ta powirma 
rozpocząć się od strony Kuligowa. Podnoszono również temat rozbudowy kanalizacji. 
Zgodnie z przyjętymi ustaleniami w pierwszej kolejności powirma zostać rozbudowana 
oczyszczalnia. Prace projektowe w toku. W dalszej kolejności zostanie ogłoszony przetarg na 
prace projektowe dotyczące wybudowania sieci kanalizacyjnej dla 4 m/ejscowości Chajęty, 
Guzowatka, Trojany, Zaścienie. 
Na tym protokół zakończono. 

PrzewotKiiczący Komisji 
Sławomir Rosa 


